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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 

FACULTAT DE BIOCIÈNCIES CELEBRADA L'11 DE JULIOL DE 2013 

 

A Bellaterra, a les 11:15 hores del dia 11 de juliol, es reuneix la Junta Permanent de la 

Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del Degà, actuant de 

fedatari el Secretari de la Facultat i amb l'assistència dels següents membres de la Junta: 

Aluja Paris, Maria Pilar 

Aviles, F. Xavier 

Barbadilla Prados, Antonio 

Barragán Leiva, Anna 

García del Pino, Fernando 

Gunsé Forcadell, Benet 

Hervás Sánchez, José Pablo 

Hidalgo Pareja, Juan 

Itarte Fresquet, Emili 

Luquín Fernández, Marina 

Llugany Ollé, Mercè  

Mallorquí Graupera, Montserrat 

Martí Clúa, Joaquim 

Martí Ripoll, Mercè (en representació 

de Vicente Martínez Perea) 

Moraira Reina, Trinidad 

Nogués Sanmiquel, Carme (en 

representació de Xavier Navarro) 

Ortiz de Zugasti Carrón, Nilo 

Ortuño Mingarro, Rosa  

Palacio Cornide, José Ramón (en lloc 

de Martínez Ramírez, Paz) 

Piñol Ribas, Jaume 

Ponte Marull, Inmaculada 

Subirà i de Galdàcano, Eulàlia 

Sors Villanueva, Iolanda 

Surrallés  Calonge, Jordi (en lloc de 

Llagostera Casas, Montserrat) 

Vendrell Roca, Josep 

Villegas Hernández, Sandra (en 

representació de F. Xavier Avilés) 

Xamena López, Noel 

 

Excusen assistència: 

 

Gaju Ricart, Núria 

Martínez Perea, Vicente 

Montpeyó García-Moreno, David 

Pechoabierto Saorín, Carme 

Plana Coll, Maria 

Poschenrieder i Wiens, Charlotte 

 

S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, essent les 11:15 h, amb el 

següent ordre del dia: 

1.- Informe. 

2.- Aprovació, si s'escau, de l'acta de la reunió anterior. 

3.- Informació sobre el Pla d'autoprotecció. 

4.- Laboratoris integrats: ús de material i proposta de redacció de reglamentació. 

5.- Comissió de Minors de la Facultat. 

6.- Aprovació dels encàrrecs docents i la programació pel curs 13-14. 

7.- Convocatòria d'eleccions  a membres de la Junta de Facultat i Junta Permanent. 

8.- Torn obert de paraules. 
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1.- Informe. 
 

Reunions amb l'Equip de Govern. 

- El degà explica la situació de la plantilla de professorat i el compromís de la UAB 

d'oferir un contracte a les persones que finalitzen i tenen acreditació. També explica 

la situació dels contractes de postdoc i lector, que va en el mateix sentit (contracte 

interí). 

Comissió d'economia. 

- Explica la situació del pressupost de la facultat, tot dient que encara no hi ha 

números i remarca la situació de tensió en la tresoreria de la universitat i que aquesta 

crisi es mantindrà fins al 2.017, on s'espera un alleujament. 

- Explica la possibilitat de demanar un avançament fins al 80% de les assignacions als 

departaments i fa una explicació i desglossament de les partides. El deganat repartirà 

el 30% que falta abans de la fi de mes. Remarca que està garantit és el 80% del 

pressupost, però encara no és segur que es pugui garantir el 100%, tot i que la 

voluntat és que sigui així. 

- Parla de l'estat dels documents pendents d'aprovació per part de l'equip de govern, 

com el de càrrecs i encàrrecs i model de dedicació docent i plantilles docents de 

departaments, tot i que s'espera que siguin aprovats de cara al curs 14-15. 

Qüestions acadèmiques. 

- En referència a la matriculació, manifesta que no s'ha produït increment del preu en 

els graus i que en els màsters hi ha hagut un increment equivalent al del IPC. 

Altres reunions previstes. 

- Enumera les reunions previstes i les accions a prendre en aquestes reunions. 

Activitats de la Facultat. 

- Manifesta la seva satisfacció pel desenvolupament dels TFG i fa un resum de l'estat 

de la qüestió. També explica que aquests treballs es publicaran al DDD i agraeix la 

col·laboració de la Biblioteca tant en aquesta publicació com en la d'altres documents 

d'interès per a la Facultat tot fent una breu explicació de l'organització d'aquest 

repositori. 

- Fa un esment a la situació de la devolució dels romanents i explica que no hi ha 

hagut retorn i que aquesta situació ha estat general i sense excepcions. Avisa del 

perill de deixar romanents i detalla les accions que s’estan prenent des de la Facultat 

per a evitar la retirada de romanents del fons d'aquesta. 

- En referència a la matriculació per al curs vinent parla de l'assignació de les 

titulacions i esmenta que no existeixen les dades definitives i recorda que el proper 

dia 15 es farà l'acolliment i a partir del dia 16 començarà la matrícula. 

- En referència al lliurament de diplomes, explica que encara no hi ha un format 

definitiu degut a la major afluència d'estudiants que fa difícil d'encabir en un sol 

espai i enumera les diferents opcions, tot i que les possibilitats estan obertes. També 

recorda que cada titulació pot fer la seva cerimònia específica i que no són 

incompatibles amb la de la Facultat. 

- Explica la situació del local d'estudiants, sorgida de la necessitat de donar un espai 

als Consells d'Estudiants. 
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S'obre un torn de paraules. 

La Sra. Trinidad Moraira puntualitza que el preu de les matrícules s'incrementen en cas 

de repetició. 

S'enceta un breu debat sobre el problema dels romanents on diversos membres de la 

Junta demanen si el cas de no retorn a la nostra Facultat és general i manifesten el 

perill de que en cas que es produeixi aquest retorn es faci en dates massa properes al 

tancament d'exercici amb el perill addicional de nova retirada que podria comportar 

el no tenir temps suficient per a generar les despeses corresponents. El degà respon 

que el que es coneix fins ara és que la decisió ha estat per centres i encara no es tenen 

en coneixement les decisions respecte als departaments.  

2.- Aprovació, si s'escau, de l'acta de la reunió anterior. 
- Sense cap intervenció, s'aprova per assentiment 

3.- Informació sobre el Pla d'Autoprotecció. 
-  La Sra. Anna Barragan, cap de l'Administració de Biociències i Ciències, fa una 

explicació del pla aprovat i la situació que ha portat a aprovar-lo. També fa una breu 

explicació del pla i de les accions de formació més específiques que es prendran de 

cara a posar-lo en coneixement i fa una petita explicació de l'organigrama i 

l'esquema organitzatiu. Comenta que el document es publicarà en el web de la 

Facultat i es posa a disposició de donar tots els aclariments que calguin. 

- El Dr. Juan Hidalgo recorda que la unitat de Fisiologia Animal encara no té sortida 

d'emergències, i la Sra. Barragan explica que la resolució d'aquesta deficiència és un 

tema prioritari i que s'endegarà un procés per a intentar solucionar-ho.  

- En referència al pla d'autoprotecció, el Dr. Jaume Piñol demana que els simulacres 

no coincideixin amb exàmens pels perjudicis que aquest fet podria ocasionar als 

estudiants. 

4.- Laboratoris integrats: ús de material i proposta de redacció de reglamentació. 

- En base a l’informe i les propostes elaborades per la vicedegana Dra. Núria Gaju, el 

degà fa un resum de la situació, sobre l'ús, manteniment i reposició del material i que 

aquesta situació implica un desgast del material per sobre del que seria òptim, 

especialment de pipetes automàtiques, espectrofotòmetres i petit material que va 

desapareixent, el que fa que el fons de manteniment i reparacions vagi minvant 

perillosament. Tot seguit fa unes reflexions sobre les accions que es poden dur a 

terme, començant per la formació dels formadors i demana als departaments que 

reflexionin sobre la conveniència de donar formació als nous professors que 

s'incorporin, alhora que considera que es poden fer accions específiques sobre 

determinant instrumental. En relació als alumnes, considera la possibilitat d'ampliar 

els fulls de formació d'alumnes a la normativa de funcionament dels laboratoris, amb 

la possibilitat de fer sessions prèvies on es farien explicacions sobre la utilització dels 

laboratoris de la facultat complementària a la formació que ja tenen. També planteja 

la possibilitat de corresponsabilitzar l'ús del material, en el sentit de 

corresponsabilitzar al departament i els propis alumnes, principalment en caos de 

negligència o desaparició de material. Dóna la paraula a la Sra. Iolanda Sors, la qual 

manifesta que cal molta col·laboració per part del professorat, la qual cosa considera 

que és la més complicada. 

El Dr.Surrallés pregunta el significat d'aquesta corresponsabilització i el degà li explica 

que en casos de negligències contrastables es considerarà la possibilitat de carregar 
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les despeses als responsables. 

Després d'una breu discussió al voltant del tema, el degà resumeix la discussió dient que 

totes les parts estan implicades i que no cal entrar en particularismes. La vicedegana 

d’economia, serveis i infraestructures convocarà representants de titulacions per 

elaborar una normativa per la que es projecta la seva aprovació durant el primer 

semestre del curs vinent.  

5.- Comissió de Minors de la Facultat. 

- El degà fa un resum de la situació actual de les diverses possibilitats que es podrien 

contemplar i resumeix la funció de la comissió, en el sentit que sigui una comissió 

on es plantegin idees globals i es reflexioni sobre les diferents possibilitats que la 

Facultat pugui emprendre a l'hora d'abordar la possible oferta futura de minors. 

- Defineix la possibilitat d'una comissió petita que es pogués anar ampliant i, prèvia 

consulta a departaments, es proposa com a membres a la Dra. Assumpció Malgosa 

(BABVE), la Dra. Victòria Nogués (BQ i BM), , el Dr. Jordi Barbé (GM) i la Dra. 

Carme Nogués (BCFI). 

La composició s'aprova per assentiment. 

6.- Aprovació dels encàrrecs docents i la programació pel curs 13-14. 

- Prèviament a la revisió dels documents agraeix a Gestió Acadèmica i la Dra. Gaju 

la feina feta. Explica que els documents reflecteixen l'estat actual, probablement 

subjecte a petites modificacions per ajustaments i que aquests documents van més 

enllà dels simples horaris perquè reflecteix en el compromís docent de la Facultat, 

explicant que aquesta informació va en el sentit del document de Transparència del 

Pla Docent que s'està iniciant per part de l'equip de govern. 

- Aprofita per a recordar que el problema del tancament d'actes fora de termini 

implica greus problemes per a la universitat, que provenen de diferents àmbits i 

demana que es faci un esforç en aquest sentit. També demana que es procuri 

d’acomplir els terminis del calendari d'implementació del pla docent per a poder 

tenir les dades puntualment. Finalment puntualitza que els documents presentats no 

són versions definitives. 

La Sra. Moraira puntualitza que encara no ha rebut resposta de tots els departaments i 

que un cop rebuda tota la informació es passarà a revisió per part dels coordinadors 

abans de donar-los com a definitius i recorda que el manteniment de les dades dura 

tot el curs, tot i que permet agilitzar la gestió dels plans docents. 

La Dra. Sandra Villegas comenta que els plans docents encara no estan tancats perquè 

falta saber els contractes que se signaran al setembre i que donades les 

circumstàncies és molt difícil. La Sra. Moraira li explica que els plans docents no 

estan tancats però que els horaris contenen una informació molt acurada de la 

distribució de la docència. La Dra. Nogués felicita per la iniciativa i demana detalls 

sobre la tipologia de pràctiques d'aula i seminaris. La Sra.Moraira li explica que la 

diferència principal rau en la possibilitat de desdoblar grups. El Dr.Hidalgo 

s'adhereix a les felicitacions i manifesta la seva voluntat de que en un futur hi hagi 

una coherència i transparència informativa. 

S'aproven els documents per assentiment 
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7.- Convocatòria d'eleccions  a membres de la Junta de Facultat i Junta 

Permanent. 

- El secretari de la Facultat fa un breu resum del procés a seguir en les properes 

eleccions per a la renovació dels representants a la Junta de Facultat i explica el 

calendari que se seguirà i les accions preses fins al  moment. 

 

8.- Torn obert de paraules. 

La Sra. Barragan explica que durant el mes de juliol es farà un canvi en el sistema 

d'accés a la Facultat en períodes no lectius, utilitzant un lector de la tarja de la UAB 

que se situarà a l'accés central. 

La Dra. Villegas informa que per iniciativa del professorat de la unitat de Bioquímica 

han presentat la sol·licitud de creació d'un departament de Bioquímica a 

Biociències. Fa un resum de l'estat del procés i demana el suport a aquesta 

iniciativa. El degà respon a la Dra. Villegas agraint-li la informació. 

L'estudiant Nilo Ortiz de Zugasti, felicita a l'equip de professorat i administració. 

També manifesta el sentiment d'una certa desempara per part dels alumnes del grau 

en  Ciències  Biomèdiques i demana un recolzament per part de la Facultat donada 

la poca visibilitat del Grau. El degà agraeix la seva implicació i suport tot dient que 

l'agraïment és mutu. També manifesta que és conscient de les inevitables 

mancances i manifesta la voluntat de millorar els encaixos amb l'altra facultat 

implicada en aquests estudis i les unitats docents externes i la voluntat de seguir 

treballant i col·laborant am bels alumnes. 

En un segon torn, el Dr. Avilés manifesta que la petició de creació del nou departament 

és un procés llarg que afecta a molts estaments i espera que la decisió final sigui el 

màxim consensuada i que des del departament no ha tingut constància de la petició 

fins que l'ha demanada i manifesta la seva sorpresa per la rapidesa amb què s'ha fet 

i aprovat. També explica que en la propera executiva es debatrà aquesta petició, a 

l'hora que manifesta la seva dissensió com a cap del departament pel que fa als 

procediments i la fonamentació i prega que la Facultat es mantingui neutral en 

aquest tema. El degà manifesta que aquest debat no és necessari en aquests 

moments donada la incipiència del procés i obre un breu torn de rèpliques en el que 

la Dra. Villegas respon que el procés s'ha dut a terme seguint la reglamentació. 

  

Sense cap més intervenció, s'acaba la sessió essent les 13.00 hores. 

 

 

Vist-i-plau. 

 

 

 

 

Degà       Secretari 

 


